



طيران أبو ظبي  
ABU DHABI AVIATION

Date: 07 February 2024  
Ref: GM/R/009/24

التاريخ: 7 فبراير 2024  
المرجع: م ع ر / 009 / 24

Kind Attn. Disclosures and Compliance Section  
Market Operations Surveillance Department  
Abu Dhabi Securities Exchange  
Abu Dhabi, UAE

المحترمين السادة / قسم الإفصاح والإمتثال  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject : Results of the meeting of the Board of Directors of Abu Dhabi Aviation PJSC held on Wednesday, 7 February 2024**

الموضوع : نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة طيران أبوظبي ش.م.ع المنعقد يوم الأربعاء الموافق 07 فبراير 2024

Greeting,

تحية طيبة وبعد،،

With reference to the subject mentioned above, we would like to inform you that the Board of Directors of Abu Dhabi Aviation held a meeting on Wednesday, 7 February 2024, at 12 p.m. and resolved as follows:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة طيران أبوظبي قد اجتمع يوم الأربعاء، الموافق 7 فبراير 2024 في تمام الساعة الثانية عشر ظهراً، وقرر المجلس ما يلي:

1. Approve the audited financial results for the financial year 2023.
2. Postpone the consideration of the AGM date and the distribution of dividends for 2023 until the next board meeting in March 2024

1. اعتماد البيانات المالية المدققة للشركة عن السنة المالية 2023.

2. تأجيل اتخاذ قرار بشأن موعد اجتماع الجمعية العمومية، وتوزيعات الأرباح عن عام 2023 لحين اجتماع مجلس الإدارة القادم في مارس 2024.

Yours Faithfully,

وتفضلوا بقبول فائد الاحترام والتقدير،،

محمد ابراهيم المزروعى  
المدير العام  
Mohamed Ibrahim Al Mazrouei  
General Manager



T: +971 2 575 8000  
F: +971 2 575 7775

www.ada.ae  
info@ada.ae

P.O. Box 2723  
Abu Dhabi, UAE

